
OSIEDLE "PÓŁNOC"
W,]żschowicach-Dżiedzicach

z^azĄD oS|EDLA
Czechowice - Dziedzice 25.09.2077 r.

Sprawozdanie z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ''Północ''

O1.09.2O77 r.

W dniu 01.09.2017 r. w Szkole Podstawowej nr 7, o godz. 17.00 odbyło się coroczne
zebranie mieszkańców osiedla "północ". zasadniczym tematem spotkania było
podsumowanie pracy zarządu osiedla odnośnie wykonania podjętych zadań na 2oI7 r. oraz
wskazanie propozycji zadań do realizacji w 2018 r. co wiąże się bezpośrednio z podziałem
budżetu osiedlowego. zebranie prowadził przewodniczący osiedla Edward Buczek. po
przywitaniu mieszkańców izaproszonych gości, stwierdzono prawomocność zebrania / lista
uczestników i gości w zaiączniku do sprawozdania/ oraz przedstawiono jego porządek, /
załącznik do sprawozdania/, porządek zebrania bez poprawek i wybór sekretarza, został
Jednogłośnie przegłosowany bez głosów sprzeciwu i wstrzymujących. sekretarzem została
pani Halina siwiec, sekretarz zarządu osiedla "północ". w zebraniu wzięli udział zaproszeni
goście w osobach; p. Marian Błachut - Burmistrz Miasta, p. Paweł Mrowiec - z/c Burmistrza,
p. Damian Żelazny - Przew. Rady Miasta, p. Ewa Kmiecik - Wronowicz - Radna Rady Powiatu,
p. Kazimierz Kocur - Radny Rady Miasta, p. Sylwia Świerkot - przedstawiciel CSM, p. Andrzej
Nocoń - Prezes CSM, p, Mirosław Janko - Komendant Straży Miejskiej, pp. Kamil Chrapek i

krzysztof Jarczok - Dzielnicowi kMp. po części proceduralnej, przewodniczący osiedla
odczytał zebranym sprawozdania z ogólnego Zebrania Mieszkańców z dnia ż2.o9.żo76 r.
oraz Sprawozdanie Zarządu os|edla za okres od 22.09.2016 r. do 01.09.2017 r. Zaplanowanej
dyskusji nad sprawozdaniami nie podjęto. sprawozdanie z dnia 2ż.09.ż016 r. poddano
przegłosowaniu - jednogłośnie bez głosów sprzeciwu i wstrzymujących, natomiast
sprawozdanie Zarządu za okres od 22.09.ż01,6 r. do 01.09.2017 r. przyjęto głosami; za 28
przeciw - 2 wstrzymujących - 0. Propozycje zadań do realizacji w roku 2018 oraz
zabezpieczenie finansowe na ich realizację, to kolejny punkt porządku zebrania. podział
budżetu przyjęto w tych samych proporcjach co w latach poprzednich - 1/3 środków
finansowych na dofinansowanie do placówek oświatowych, kultury, imprez integracyjnych i
oSP "Dziedzice" , 2/3 budżetu na pokrycie propozycji inwestycyjnych, na łączną kwotę 46.484
zł. ostatecżnie przyjęto następujące zadania i kwoty w budźecie osiedla ''północ'' na rok
2018;

1.0rganizacja imprezy noworocznej dla seniorów Osiedla - 4.000 zł

2.Organizacja Dnia Dziecka "Za pa leńcy"

3. Dotacja - Chór "Moniuszko"

4. Dotacja - Szkoła Podstawowa nr 7

5. Dotacja - OSP "Dziedzice"

- 3.000 zł

- 1.000 zł

- 5.000 zł.

- 3.000 zł.



6. Zatoki autobusowe - projekt - ul. Szkolna

7. Ul. Szkolna - projekt chodnika z miejscami

parkingowymi do ul. Krzanowskiego - kontynuacja

8. Uł. Szkolna - remont chodnika od przystanku

autobusowego do skrzyżowania z ul. Asnyka

9. Budowa ul. Bocznej Traugutta - proiekt

10. Rezerwa budżetowa

- 7 .O0O zl

- 5.000 zł

- 8,0O0 zł

- 9.000 zł,

- 7.484 zł,

Razem - 46.484 z|

Tak zaplanowane zadania z zabezpieczeniem finansowym do realizacji na 2018 r. zyskały
akceptację mieszkańców osiedla i poprzez głosowanie, jako jedna uchwała zostały przyjęte
jednogłośnie bez głosów sprzeciwu i wstrzymujących. ostatnią uchwałę upoważniającą
zarząd do zmiany zadań i przesuwania środków finansowych na ich realizację, mieszkańcy
przegłosowali; za - ż9, przeciw - 1, bez głosów wstrzymujących. Zebranie zakończono
dyskusją, zadawaniem pytań do władz miasta, policji i straźy miejskiej. Dotyczyły one
tematycznie poprawie warunków bytowania mieszkańców jak również poprawie
infrastruktury obejmującej obszar osiedla "północ" i nie tylko. pan oruszył problem
przekraczania prędkości na ul. Reja, Fredry, Makuszyńskiego ,sugerując zamontowanie
progów zwalnia.jących. pani ,l zasugerowała dodatkowe obsadzenie wolnych miejsc
pasa zieleni wzdłuż chodnika przy ul. Narutowicza. w sprawie planowanej przebudowy ul,
Norwida zabierali głos pp' z. Obawy dotyczyły stanu kanalizacji
deszczowej, organizacji ruchu w trakcie remontu oraz szerokości jezdni ije,i utwardzenia z
racji poruszających się tam pojazdów o dużym tonażu .pani . zwróciła, uwagę na zły
stan płytek chodnikowych od ul. kolejowej do tunelu pod torami oraz brud w okolicy tego
obiektu. pan zwrócił uwagę na zły stan techniczny schodów i chodników pod mostem
kolejowym u zbiegu ul. Szkolnej i Legionów. Pan natomiast jest zaniepokojony
n iezabeżp ieczonymi studzienkami kanalizacyjnymi i wiecznie zalegającą wodą po opadach na
ul. kochanowskiego. Najwięcej kontrowersji istów krytyki wniesiono na temat pojemników
na odpady segregowane przy ul. Asnyka ipowstawaniu tak zwanych wiat śmieciowych na
osiedlach csM. Temat ten wnieśli do dyskusji p. i p część odpowiedzi na
pytania mieszkańcy otrzymali podczas spotkania, część spraw wyma8a interwencji u
właściwych podmiotów o co zabiegać będzie Zarząd Osiedla.
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Anonimizacja danych osobowych -
(t.j, Dz. U. z2016l, poz.922\

zgodnie z ustawą z dnia 29,08.1997 r, o ochronie danych osobowych


